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Bestyrelsesmøde d. 30/4 - 2025 

Referat  

Tilstedeværende: Allan, John, Lisbeth, Christen, Peter, Nikolai, Dennis, IB, 

Henriette og Jens arne. 

 

1. Velkommen og valg af referent 

Christen blev valgt som referent for mødet. 

2. Afstemning med revisorer 

På foranledning deltog revisorerne på mødet for at få fastlagt det kommende 

samarbejde og afklaret rollen og funktionen der lå i denne funktion.  

Bestyrelsen diskuterede rollen som revisor/bilagskontrollant, idet Nikolai stillede 

spørgsmål ved den præcise betegnelse og opgavefordeling. Henriette udtrykte 

usikkerhed omkring, hvad hun præcist underskriver, og hvilke krav der gælder for 

konteringen af regnskabet. Disse blev snakket igennem og der blev besluttet 

følgende: 

 Beslutninger: 

• Det besluttes at kasserer og formand afholder ½ årsmøder med revisorer for at 

have en tættere og løbende dialog således tvivlsspørgsmål kan foregribes. 

• Kasserer & formand indkalder til næste møde. 

• Ligeledes tages til overvejelse på næste møde om hvorvidt betegnelsen 

”Revisorer” ændres til ”bilagskontrollanter” 
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3. Konstituering af bestyrelsen 

Bestyrelsen konstituerede sig således: 

Formand - Allan  

Næstformand – John  

Kasserer – Lisbeth  

Sekretær – Christen  

Grønt område – Peter  

Beboerhus – Nikolai  

Legeplads - Dennis  

kontakt til myndigheder – Ib  

4. Færdiggørelse af referat fra GF 2024 

Det har været nødvendigt at berige det tagne referat yderligere. Christen har 

modtaget fra daværende sekretær og rundsender denne senest dagen efter dette 

møde. Man bedes komme med eventuelle inputs senest mandag d.5/5  

Årets arrangementer 

Bestyrelsen fastlagde datoerne for årets aktiviteter:  

områdedagen afholdes den 21. juni,  

Sankt Hans fejres den 23. juni 

Julebanko afholdes den 1. december 

Juletræstænding afholdes den 27. november. 

 Beslutninger: 

• Punkt omkring juletræ tages op på et kommende møde 
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5. Forventninger til årets arbejde 

Nikolai foreslog en "stegt flæsk-aften" og blev opfordret til at søge aktivitetspuljen.  

Allan fremsatte forslag omkring et foreningsværktøj og ville undersøge mulighederne i 

dette.  

Der blev snakket om overgang til et nyere regnskabssystem der kunne lette arbejdet 

hertil. Desuden blev der drøftet omkring hvilke regler vi som forening falder under i 

forhold til krav til regnskabssystem. Dennis undersøger kravene til regnskaber samt 

mulige nye systemer. Allan undersøger nye foreningssystemer.  

Der blev talt omkring nødvendigheden af et andet system til betaling ved beboerhus 

Christen og Peter undersøger mulige løsninger hertil til næste møde.  

Det aftales at der fotograferes ved næste møde. 

 Beslutninger: 

• Allan undersøger muligheder i forhold til foreningssystemer til næste møde 

• Dennis undersøger regnskabssystemer og krav til os som forening til næste 

møde. 

• Christen og Peter undersøger betalingsløsninger til beboerhus til næste møde. 

6. Dato for næste møde 

Næste møde 26. maj 2025 kl. 18.30, hvor der bestilles smørrebrød. (Lisbeth bestiller) 

På mødet planlægges også datoer for resten af året. 

7. Eventuelt 

 Beslutninger: 

• IB og Dennis opsætter net til beachvolleybane.  

• IB tager kontakt til energi Viborg angående skilte der ikke er sat rigtigt.  

• Peter og Dennis flytter den gamle bar. 

• Ændringer af trappetrin foreslås til område dag.  

• Ib ønsker punkt omkring juletræ taget op. 
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Nedskrevne punker til næste møde: 

• Ændringer af vedtægter ifølge forslag fra generalforsamlingen. 

• Foreningssystemer & betalingsløsninger 

• Regnskabssystemer og krav  

• Mødedatoer resten af året 

 

Øvrige fremsatte punkter eller noter for året: 

• Ændringer af trappetrin foreslås til område dag. (Lisbeth)  

• Punkt vedrørende juletræ (Ib) 

 


